
فرزانه فصیحی در بین ۵۰ دونده برتر 
۶۰ متر جهان

بانوی دون��ده ایران در جایگاه پنجاهم برترین دوندگان 
جهان قرار گرفت. فرزانه فصیحی، قهرمان دوهای س��رعت 
ایران که در دوی ۶۰ متر کاپ استانبول ترکیه زمان 7/25 
ثانیه را ثبت کرد، در رده بندی فصل2۰2۰- 2۰۱۹ فدراسیون 
جهانی، در جایگاه پنجاهم دوندگان ماده ۶۰ متر قرار گرفت. 
او تنها زن ایرانی است که در این  رده بندی قرار گرفته است. 

برگزاری مراسم تودیع و معارفه
 2 مدیر در وزارت ورزش

مراسم تودیع و معارفه سرپرستان قبلی و جدید دفتر امور 
مشترک فدراسیون ها و آموزش و استعدادیابی وزارت ورزش و 
جوانان دیروز برگزار شد. به نقل از پایگاه خبری وزارت ورزش 
و جوانان، در مراسم تودیع و معارفه سرپرستان قبلی و جدید 
دفتر امور مش��ترک فدراسیون ها و آموزش و استعدادیابی 
وزارت ورزش و جوانان که دیروز برگزار شد، مهدی علی نژاد، 
معاون توس��عه ورزش قهرمانی و حرفه ای ضمن تش��کر از 
زحمات صادقانه احمد س��عادتمند و سیدمحمدش��روین 
اسبقیان گفت: امیدوارم این دو که از مدیران قدیمی ورزش 
کشور هستند در سمت های جدید خود موفق باشند. معاون 
توس��عه ورزش قهرمانی و حرفه ای وزارت ورزش و جوانان 
ادامه داد: دفتر مشترک فدراسیون ها و دفتر استعدادیابی و 
آموزش 2 اداره کل بسیار مهم هستند که امیدوارم مدیران 
جدید هم بتوانند در این س��مت مثل مدیران قبلی موفق 
باشند. جابه جایی همیشه هم برای سیستم و هم برای افراد 
خوب است تا انگیزه ها از بین نرود. وی افزود: اهمیت باشگاه 
اس��تقلال برای وزارت ورزش بس��یار زیاد است و به همین 
دلیل یکی از مدیران قدیمی و موفق ورزش را در این باشگاه 
گماردیم. همچنین فدراس��یون جانبازان و معلولان محور 
ورزش های پاراالمپیکی است و با جامعه هدف بسیار زیادی 
که در اختیار دارد بسیار مهم است. علی نژاد در پایان گفت:  
انتصاب علیرضا خسروی و حسن رنگرز به صورت همزمان 
در این 2 اداره کل پیام مهمی داشت؛ اولی نگاه به نیروهای 
متخصص درون وزارت ورزش و دومی استفاده از قهرمانان 
کارکشته ورزش کشور را از بیرون نشان داد. نگاه دولت به 
جوان هاست و وزارت ورزش نشان داد همه متخصصان چه 

درون سیستم و چه بیرون از آن دیده می شوند.

مسابقات ووشوی دانشجویان جهان 
لغو شد

فدراس��یون جهانی ووش��و از لغ��و رقابت های قهرمانی 
دانشجویان جهان در چین خبر داد. به نقل از روابط عمومی 
فدراسیون ووشو، مسابقات ووشوی دانشجویان جهان 2۰2۰ 
قرار بود اواخر تیرماه به میزبانی چین برگزار شود. بر اساس 
این خبر، فدراس��یون جهانی ووشو به دلیل شیوع ویروس 
کرونا در سراسر دنیا، این مسابقات را لغو کرد. شیوع ویروس 
کرونا در سراسر جهان موجب شده مسابقات ورزشی قاره ای و 
جهانی رشته های مختلف لغو شود. فدراسیون جهانی ووشو 
تاریخ جدیدی برای برگزاری این مسابقات اعلام نکرده است.

توئیت باشگاه رم درباره متخصص 
ایرانی اورژانس کادر درمانی کرونا

صفحه توئیتر باشگاه رم در توئیتی به ماجرای دختر 
ایرانی متخصص بخش اورژانس پرداخته است. به گزارش 
ایسنا، شیوع بیماری کرونا باعث لغو بسیاری از رویدادهای 
ورزشی شده است. صفحه توئیتر باشگاه رم ایتالیا از تعطیلی 
فوتبال استفاده کرده و در پست هایی اقدام به معرفی افرادی 
از هواداران رم ایتالیا کرده است که در بیمارستان ها جزو 
کادر درمانی هستند. در یکی از این پست ها آمده است: 
رزا متخصص اورژانس در یک بیمارستان در تهران است. 
او 2 ماه اس��ت خانواده اش را ندیده و با وجود خس��تگی، 
فعالیت های او در روزهای ش��یوع کرونا در بیمارس��تان 
 ادامه دارد. برادرش می گوید او هوادار س��پیدرود رشت،
منچستر یونایتد و رم ایتالیاست و فقط می خواهد از خوردن 

یک فنجان چای در خانه مادرش لذت ببرد.

تعویق المپیک توکیو
 به نفع 2۱۴ ورزشکار دوپینگی!

تعویق بازی ه��ای المپیک می تواند خب��ر خوبی برای 
یک سری ورزشکار دوپینگی باشد. به نقل از دیلی میرور، 
محرومی��ت ورزش��کاران دوپینگی »دوره زمان��ی« دارد و 
»رویدادی« محسوب نمی شود. بر این اساس صدها ورزشکار 
دوپینگی که نمی توانستند در بازی های المپیک توکیو حاضر 
باشند، با تعویق این رقابت ها می توانند در بازی های المپیک 

توکیو که سال 2۰2۱ برگزار می شود شرکت کنند.
آژانس ضددوپینگ نیز تایید کرد محرومیت ورزشکاران 
دوپینگی از بازی ها زمانی است که در آن مدت مشخص 
ورزشکار نمی تواند در هیچ رویدادی شرکت کند. همچنین 
بندی در اساسنامه نیست که لغو و تعلیق یک رویداد باعث 

شود محرومیت به رویداد بعدی اش منتقل شود.
2۱۴ ورزشکار دوپینگی نمی توانستند در المپیک توکیو 
2۰2۰ حاضر باشند که با تعویق بازی ها می توانند در این 

رقابت ها در سال 2۰2۱ به میدان بروند.

اخبار

ورزشی
مدیرعامل باشگاه استقلال کارش را آغاز کرد

احمد سعادتمند از صبح شنبه کارش را به طور رسمی در باشگاه استقلال آغاز کرد. یکی از تغییراتی که در تعطیلات نوروز در باشگاه 
استقلال انجام شد، انتخاب احمد سعادتمند به عنوان مدیرعامل باشگاه استقلال بود. وی که در چند روز تعطیلات برخی جلسات را برای 
سروسامان دادن به امور باشگاه برگزار کرده بود، از صبح دیروز کارش را به طور رسمی آغاز کرد.

وزنه برداری ایران در ش��رایطی 
ب��رای حض��ور در المپیک تنها 
2 س��همیه دارد که هنوز صاحبان این سهمیه ها مشخص 
نش��ده اند؛ موضوعی که برای چهره ها و مدعیان جدید این 
رشته چالش ایجاد کرده است. پرونده تخلفات دوپینگی که 
طی یک دهه گذشته برای وزنه برداری ایران ایجاد شد در 
نهایت به این منجر ش��د که سهمیه های وزنه برداری ایران 
برای المپیک توکیو از ۶ سهمیه حداکثری به تنها 2 سهمیه 
کاهش پیدا کند. فروردین ماه سال ۹7 فدراسیون بین المللی 
وزنه برداری این تصمیم را اتخاذ و کمیته بین المللی المپیک 
ه��م از آن حمایت کرد. آن زمان با توجه به جایگاه جهانی 
این رش��ته در کشورمان و ش��رایط چهره هایی که معرف 
وزنه برداری ایران در جهان و المپیک بودند، تصمیم اتخاذ 
شده به هیچ وجه برای ورزش ایران و مدیرانی که قرار بود 
کاروان اعزامی به توکیو را تشکیل دهند خوشایند نبود، بویژه 
با در نظر گرفتن اینکه برای مدعیانی مانند بهداد سلیمی، 
کیانوش رستمی، سهراب مرادی و حتی سعید علی حسینی 
فرصت برابر ایجاد نخواهد شد و در نهایت برخی از آنها حذف 
می شوند. البته امروز که در فاصله زمانی یک سال و نیمه تا 
بازی های المپیک قرار داریم - با توجه به تعویق المپیک- 
دغدغه وزنه برداری همچنان به قوت خود باقی اس��ت اما با 
جنسی متفاوت و اینکه »بالاخره کدام وزنه برداران می توانند 
امتیاز مورد نظر فدراس��یون جهانی برای تصاحب سهمیه 
المپیک را به دست بیاورند؟ وزنه بردارانی مانند علی هاشمی 

و علی داوودی یا چهره های همیشگی؟« این دغدغه از آنجا 
شکل گرفته که بعد از تصویب کاهش سهمیه های المپیکی 
وزنه ب��رداری ای��ران، اتفاقات زیادی پیرام��ون وزنه برداران 
کشورمان افتاد؛ بهداد سلیمی شهریورماه ۹7 پس از قهرمانی 
در بازی های آسیایی خداحافظی خود را از ورزش قهرمانی 
اعلام کرد. سعید علی حسینی هم آبان ماه سال گذشته به 
دلیل اعزام نشدن به مسابقات گزینشی المپیک تصمیم به 

خداحافظی گرفت. سهراب مرادی و کیانوش رستمی نیز که 
طلایی های کاروان ایران در المپیک ریو بودند در وزن ۹۶ 
کیلوگرم هم وزن شدند و در ادامه هم با مسائل دیگری مواجه 
شدند، از جمله اینکه سهراب مرادی به خاطر مصدومیت 2 
بار جراحی شد و کیانوش رستمی هم نتوانست در میادین 
گزینشی نمایش خوبی ارائه کند و به امتیازات امیدبخشی 
برسد. در هر صورت این چالش ها تا آنجا ادامه پیدا کرده که 

امروز وزنه برداری ایران برای ورود به المپیک در بلاتکلیفی 
محض به سر می برد، بویژه که به خاطر شیوع ویروس کرونا 
برخی رویدادهای گزینشی هم لغو شد. این مسأله حتی این 
ابهام را ایجاد کرده که »شاید وزنه برداری ایران اصلا نتواند 
برای استفاده از 2 سهمیه المپیکی خود به حد نصاب لازم 
برسد«؛ موضوعی که البته بهداد سلیمی آن را رد می کند 
اما تاکید دارد درباره وزنه برداران المپیکی ایران هر احتمالی 
وجود دارد. بهداد سلیمی در شرایطی علی هاشمی و علی 
داوودی را به عنوان شانس های المپیکی وزنه برداری ایران- 
در شرایط فعلی- معرفی می کند که فدراسیون وزنه برداری 
طی ماه های اخیر و به خاطر کیانوش رس��تمی و س��هراب 
م��رادی و نزدیک ش��دن آنها به المپیک مان��ع اعزام دیگر 
وزنه برداران وزن ۹۶ کیلوگرم به میادین گزینشی المپیک 
شده بود. ایوب موس��وی و رضا بیرانوند وزنه برداران دسته 
۹۶ کیلوگرم بودند که نسبت به کیانوش رستمی و سهراب 
مرادی امتیاز المپیکی بیشتری داشتند اما در صورت اعزام 
به توکیو شانس زیادی برای کسب مدال نداشتند. به همین 
دلیل فدراسیون وزنه برداری با غربالگری در اعزام های خود، 
فرصت افزایش امتیاز را برای رستمی و مرادی فراهم کرد، 
ه��ر چند این وزنه برداران هم به خاطر چگونگی عملکرد و 
آسیب دیدگی تا به امروز نتوانسته اند شانس المپیکی شدن 
خود را قطعی کنند و اگر هم به این مهم دس��ت یابند در 
نهایت هم به خاطر هم وزن بودن فقط یکی از آنها می تواند 

به المپیک اعزام شود.

ادامه از صفحه اول
 »ضِقْتُ باِلامرِ ذَرْعاً« در جایی به کار 
برده می شود که توان حمل را نداشته باشد. ]ریاض السالکین: 
32۰/2[ به عبارت دیگر سنگینی مشکل و بلا بیش از طاقت 
باشد. در آیات پایانی سوره مبارکه بقره هم به خدای تعالی 
لنْا ما لا طاقَهَ لنَا بهِ« ]بقره:  َّنا وَ لا تحَُمِّ عرض می ش��ود: »رَب
28۶[ »پروردگار ما! آنچه ما تاب آن را نداریم بر ما تحمیل 
مکن«. امام علیه الس��لام به خ��دای تعالی عرض می کنند: 
»فَقَدْ ضِقْتُ لمَِا نزََلَ بيِ یاَ رَبِّ ذَرْعاً« پروردگار من!  باری که 
بر دوش��م آمده است، بر من گران آمده و طاقت تحمل آن 
را ندارم،  »وَ امْتَلَتُْ بحَِمْلِ مَا حَدَثَ عَليََّ هَمّاً« و سختی و 
بلا که بر من حادث شده است، اندوهگینم کرده و فکر مرا 
مشغول خود کرده است، به گونه ای که توان عبادت ندارم و 

دستم به کار نمی رود. 
»وَ أنَتَْ القَْادِرُ عَلیَ کَشْفِ مَا مُنِیتُ بهِِ«  و تنها تو توان داری 

ک��ه این گرفتاری و بلا را از من برطرف کنی و هیچ کس را  
توان آن نیست.  »وَ دَفْعِ مَا وَقَعْتُ فیِهِ« و تنها تو قادری که 
آنچه را من در آن سقوط کرده ام، از من دفع و برطرف کنی، 
»فَافْعَلْ بيِ ذَلکَِ وَ إنِْ لمَْ أسَْتَوْجِبْهُ مِنْکَ« پس چنین کن و 
گرفتاری و سختی را از من برطرف کن، اگرچه شایسته آن 
نیستم. این زبان دعاست که در آن تحکم نیست، بلکه بیان 
فقر و نیاز است؛ می دانم که سزاوار اجابت دعا نیستم اما لطف 
و رحمت تو بیشتر از شایستگی من است و به فضل و رحمت 
و احسان تو پناه می آورم تا فقر و بیچارگی مرا جبران فرمایی. 
»یاَ ذَا العَْرْشِ العَْظِیمِ«  ای صاحب عرش بزرگ. تو بر همه 
موجودات و اشیا احاطه داری و قدرت و علم تو مطلق است 
و ضعف و فقر مرا می دانی و صدای ش��کایت مرا می شنوی 
و بر ناتوانی ام آگاه هستی و از اضطرار و و اضطراب درونی ام 
مطلع هستی و کشف و دفع هم فقط به دست توانای تو است.  
امام علیه الس��لام رهایی از گرفتاری ها و بلاها را از خدا 

خواست تا به بندگی او ضربه نخورد و واجبات و مستحباب 
تحت تأثیر واقع نشود و این رسم بندگی است. بله! سختی ها 
و بلاها و مشقت ها از جمله مرض ها، گرفتاری های مالی و 
معیشتی، بلاهای طبیعی و درگیری های سیاسی و اجتماعی 
می توان��د دین ما را ه��دف قرار دهد، چنانک��ه دیده ایم و 
ش��نیده ایم، بویژه اگر این گرفتاری ها به حدی برس��د که 
تحمل آنها برای افراد س��خت و جانکاه باش��د و فکر و ذکر 
آنان را به خود مشغول کند تا جایی که  به ترس یا اندوهی 
 گرفتار ش��وند که توان هیچ کار مثبتی از جمله عبادت را 

نداشته باشند. 
در جایی که بلا انگشتری شود و من نگین آن! دیگر چه 
توقع فکر و ذکر و عبادت و کار درست! تنها مومنان پرتوان 
که به مرتبه شهود عقلی یا قلبی رسیده اند، در سختی های 
بزرگ خود را نمی بازند و بر بلاها اس��توار هس��تند و هیچ 
نگرانی به جان شان راه ندارد اما مومنان عادی- که اکثریت 

جامعه را تشکیل می دهند- خود را ازدست رفته می دانند. به 
این دلیل از خدا بخواهیم که دچار بلاهای سهمگین نشویم 
و اگر شدیم، خداوند با منت و لطف خود آن بلاها را برطرف 
کند، اگرچه استحاقی برای اجابت دعا در خود نمی بینیم اما 
لطف خدا بیش از استحقاق ما است و اصولاً خدا به استحقاق 

نمی بخشد و به رحمتش عطا می کند. 
نکته آخر اینکه »ما کرونا را شکس��ت می دهیم« ش��عار 
درستی نیست، بلکه باید در ضمن آن »ان شاءالله« بیاید که 
»به خواس��ت خدا کرونا را شکست می دهیم«. اگرچه نگاه 
توحیدی آن است که خدای تعالی کرونا را ریشه کن می کند 
و از خ��دا بخواهیم بر ما منت بگذارد و ما را واس��طه فیض 

ریشه کنی کرونا قرار بدهد. 
و کلام آخر اینکه از این فرصت  اس��تفاده کنیم و از خدا 
بخواهیم بن بست های ذهنی و فکری و قلبی مان را برطرف 

کند و دید توحیدی عنایت فرماید؛ ان شاء الله تعالی.

معادله پیچیده وزنه برداری برای المپیک

بلاتکلیفی 2 مسافر توکیو

تو فقط می توانی، اگرچه شایستگی آن را ندارم

وزنه برداری

نیایش

شیوع ویروس کرونا باعث تعطیلی مسابقات و خانه نشینی 
بازیکنان و اهالی فوتبال شده است و هیچ کس نمی داند چه زمانی 
قرار است این مسابقات آغاز شود. بازی های لیگ برتر فوتبال 
ایران کماکان تعطیل اس��ت و هنوز کسی نمی داند سرنوشت 
این مس��ابقات به کجا می انجام��د؛ برخی می گویند لیگ باید 
ادامه پیدا کند، برخی از پایان مسابقات می گویند و برخی دیگر 
پیشنهادهای دیگری را مطرح می کنند، هر چند حتی فدراسیون 
فوتبال نیز هنوز نمی داند آینده مسابقات چه خواهد شد و شاید 
به نوعی همه چیز در گرو تصمیمات فیفا باشد. اما موضوع مهم 
دیگری این روزها در فوتبال ما وجود دارد و آن اینکه چه کسی 
دبیرکل فدراسیون فوتبال ایران است؟ فدراسیون فوتبال تاکنون 
پاسخی روشن به نامه اخیر کنفدراسیون فوتبال آسیا مبنی بر 
تخطی از اساسنامه این فدراسیون در تغییر دبیرکل نداده اما 
ابراهیم شکوری، سرپرست برکنار شده دبیرکلی این فدراسیون 
مطالب AFC علیه فدراسیون فوتبال ایران را تایید کرده است. 
سال ۹8 از نگاه بسیاری از کارشناسان و اهالی فوتبال سال خوبی 
برای فوتبال ایران نبود اما اصلاح اساسنامه و برگزاری انتخابات در 
سال جاری می تواند نقطه عطفی برای فدراسیون فوتبال ایران 
باشد. با این وجود، اقدامات خودخواسته اهالی فدراسیون در اداره 
این مجموعه، همچنان گریبانگیر فوتبال ایران است. مهم ترین 
خبر فوتبالی سال ۹۹ جابه جایی در بخش دبیرکلی این نهاد 
بود. نهم فروردین، مهدی محمدنبی بعد از حدود 5 سال سمت 
سابق خود را به دست آورد تا ابراهیم شکوری جوان این مجموعه 
را ترک کند. بازگشت نبی به فدراسیون فوتبال به خودی خود 
یک تحول مدیریتی در سال ۹۹ محسوب می شد که با سابقه 
خود می توانست به اصلاح اساسنامه و برگزاری انتخابات سرعت 
بیش��تری بدهد اما به فاصله چند روز از این اتفاق، AFC در 

اقدامی کم سابقه این تغییرات را زیر سوال برد. 
تأیید نامه AFC توسط شکوری ■

در نامه AFC به فدراس��یون فوتبال ذکر شده بود ابراهیم 
ش��کوری به عنوان دبیرکل وقت در جلسه هیأت رئیسه برای 
انتخاب دبیرکل جدید حضور نداش��ته اس��ت؛ در واقع طبق 
اساس��نامه کنونی این فدراس��یون، دبیرکل مسؤول برگزاری 
جلسات مجمع، هیأت رئیسه و کمیته های مختلف این فدراسیون 

است و باید در جلسات بدون داشتن حق رای شرکت کند. 
با وجود مفاد موجود در اساسنامه که AFC هم به رعایت 
نشدن آنها معترض شده، ابراهیم شکوری در گفت و گویی که 
با یکی از بخش های خبری تلویزیون داشت، درباره غیبت در 
جلسه اخیر هیات رئیسه برای انتخاب دبیرکل گفت: »من در 
آخرین جلسه هیأت رئیسه فدراسیون فوتبال حضور نداشتم، 

چون از زمان برگزاری جلسه اطلاع نداشتم«. 
در حال حاضر AFC او را دبیرکل فدراس��یون می شناسد 
اما فدراس��یون فوتبال محمدنبی را به عنوان دبیرکل معرفی 
کرده است. شکوری درباره سمتش در این فدراسیون می گوید: 
»تصمیم گیری به عنوان اینکه من دبیرکل باشم یا نه، با رئیس 
و هیأت رئیسه فدراسیون فوتبال است. خودم هم الان نمی دانم 

چه سمتی در فدراسیون فوتبال دارم!«
برگزاری جلسه هیات رئیسه بدون اطلاع دبیرکل ■

طبق اظهار شکوری مبنی بر اینکه به علت اطلاع نداشتن از 
زمان برگزاری جلسه هیات رئیسه، نتوانسته در این جلسه حضور 
یابد، می توان به این نتیجه رسید که فدراسیون فوتبال طبق 
ماده 3۴ اساسنامه مرتکب تخلف شده و در واقع مصوبات جلسه 
اخیر این مجموعه برای انتخاب دبیرکل جدید با ابهاماتی مواجه 
است. برخی از بندهای ماده 3۴ اساسنامه فدراسیون فوتبال به 

این شرح است:
- رئیس فدراسیون باید موارد دستور جلسه را تهیه و تنظیم 
نماید. هر عضو هیات رئیس��ه می تواند موارد مورد نظر را برای 
درج در دستور جلسه پیشنهاد نماید. اعضای هیات رئیسه باید 
پیش��نهادهای خود را جهت گنجانده شدن در دستور جلسه 
حداکثر ۱۰ روز قبل از برگزاری جلسه هیات رئیسه برای دبیرکل 
فدراسیون ارسال نمایند. دستور جلسه باید حداکثر تا 7 روز قبل 

از جلسه برای کلیه اعضای هیات رئیسه ارسال شود. 
- دبیرکل در جلسات هیات رئیسه به عنوان دبیر بدون حق 

رای حضور می یابد. 
- جلسات هیات رئیسه به صورت عمومی برگزار نمی شود. 
دبیر کل بر اساس پیشنهاد هیات رئیسه می تواند از افراد مطلع 
نیز دعوت به عمل آورد تا بدون حق رای در مذاکرات جلس��ه 

حضور داشته باشند. 

بر این اساس، نه تنها دبیرکل در جلسه هیات رئیسه حضور 
نداشته، بلکه برای دعوت از سایر اعضای هیات رئیسه هم اقدام 
نکرده که فدراسیون فوتبال باید نسبت به این موارد پاسخگو 

باشد. 
جلسه هیأت رئیسه با حضور شکوری برگزار شود ■

عضو سابق مجمع فدراسیون فوتبال می گوید راهکار رفع 
اعتراض AFC به انتخاب دبیرکل جدید، برگزاری مجدد جلسه 
هیات رئیسه فدراسیون با حضور ابراهیم شکوری است. مسعود 
رضاییان در گفت وگو با ایسنا، درباره اتفاقات اخیر در فدراسیون 
فوتبال مبنی بر کنار گذاشتن ابراهیم شکوری و انتخاب مهدی 
محمدنبی به عنوان سرپرست دبیرکلی که با اعتراض رسمی 
کنفدراسیون فوتبال آسیا همراه شد، گفت: این ناهماهنگی 
حاصل نادیده گرفتن قوانین است که فدراسیون های جهانی 
تاکید زیادی روی آن دارند. باید این حساس��یت ها را برطرف 
کنیم. عضو س��ابق مجمع فدراسیون فوتبال برگزاری جلسه 
هیات رئیسه با حضور ابراهیم شکوری به عنوان دبیرکل را برای 
رفع حساسیت های AFC پیشنهاد کرد و افزود: هیات رئیسه 
مجبور اس��ت در روزهای آینده یک جلس��ه واقعی را مجدد 
برگزار کند. این موضوع مانند ویرایش مجدد یک نامه است. 
برای جلوگیری از اتلاف وقت و رس��یدگی به مسائل مهم تر 
باید این غلط گیری را زودتر انجام دهیم. وی درباره اظهارات 
شکوری مبنی بر همراهی با فدراسیون فوتبال و وزارت ورزش 
برای جلوگیری از آسیب خوردن فوتبال ایران اظهار کرد: فکر 
نمی کنم شکوری هم مخالفتی با این تغییرات و کمک کردن 
به فدراسیون فوتبال داشته باشد. او درک می کند در این مدت 
سرپرست دبیرکلی بوده و مطمئنا پست های بالاتر از این هم در 
مواقعی با تغییرات روبه رو می شوند. نمی گویم شکوری شایسته 
نیست، بلکه سلایق مدیران فدراسیون فرق دارد و او می تواند 
در جلسه هیات رئیسه برای انتخاب مجدد دبیرکل جدید به 
عنوان دبیرکل وقت شرکت کند. رضاییان با اشاره به انتصاب 
مهدی محمدنبی به دبیرکلی فدراسیون فوتبال گفت: به نظرم 
با توجه به تجربه بسیار خوبی که در گذشته از خود به جای 
گذاش��ت و روابط عمومی مناسب با باشگاه ها و مدیران، نبی 
چهره محبوبی است و می تواند با مذاکره مشکلات را حل کند. 

او انتخاب خوبی برای فدراسیون فوتبال خواهد بود. مدیرعامل 
سابق فولاد خوزستان تاکید کرد: به جای گیر کردن در مسائلی 
مانند انتخاب دبیرکل، می توانیم روی اصلاح اساسنامه، برگزاری 
انتخابات، برگزاری لیگ برتر و عبور از کرونا تمرکز و از اتلاف 

وقت جلوگیری کنیم. 
نصیرزاده: فدراسیون تکلیف دبیرکل را مشخص می کند ■

هوشنگ نصیرزاده که پیش تر در فدراسیون فوتبال سمت 
اجرایی داشت با اشاره به شرایط بلاتکلیفی فدراسیون فوتبال 
گفت: من فکر می کنم به طور قطع فدراسیون ظرف یک هفته 
تکلیف دبیرکلی را مش��خص می کند و ماموریت دبیرکل نیز 
زمانبندی برای تدوین اساسنامه و آیین نامه انتخابات است. در 
واقع 2 ماده ۱ و 22 اساسنامه فدراسیون باید تغییراتی داشته 
باشند. ماده ۱ دغدغه نهادهای حاکمیتی در ایران است و ماده 
22 جزو موارد مورد نظر فیفا ست که می گوید آنهایی که رای 
می دهند باید مرتبط با خود فوتبال باشند. همچنین به ارکان 
فدراسیون هم اخیرا کمیته انتخابات و کمیته مجوز حرفه ای 

اضافه شده است.
اصلاح اساسنامه فدراسیون همچنان روی هوا ■

از سوی دیگر مسؤولان فدراسیون فوتبال هنوز هیچ اقدامی 
برای اصلاح اساسنامه انجام نداده اند. موضوع اصلاح اساسنامه 
فدراس��یون فوتبال از مدت ها قبل مطرح بوده اس��ت. بعد از 
ایرادهایی که فدراس��یون جهانی به اساس��نامه کنونی گرفت 
و انتخابات فدراس��یون لغو شد، حالا باید اعضای مجمع برای 
اصلاح آن اقدام کنند. از طرفی با اینکه از 2۴ اس��فندماه قرار 
بود کمیته تدوین مقررات فدراسیون اصلاح اساسنامه را شروع 
کند، به نظر می رسد هنوز اقدامی در این باره نشده است. البته 
با توجه به تعطیلی فدراس��یون به خاطر شیوع کرونا طبیعی 
است این کار عقب بیفتد اما با شرایط موجود بعید است تا چند 
ماه آینده نیز انتخابات ریاس��ت فدراسیون فوتبال برگزار شود. 
محمود اسلامیان،  عضو هیات رئیسه فدراسیون فوتبال در این 
 باره گفته اس��ت:  »با این اوضاع و احوال فوتبالی و البته شیوع 
کرونا، برگزاری انتخابات بسیار سخت است و چیزی نمی توان 
گفت اما هر چه زودتر باید اصلاحات مدنظر انجام شود تا پس 

از آن انتخابات را برگزار کنیم«.

مشکل بزرگ فدراسیون فوتبال در سال جدید

در جست وجوی دبیرکل
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